

accente
CATERING & HOSPITALITY

Konferenzcatering
Conference Catering



Messe Frankfurt Group

Meet and Eat

Ob Kundengespräch, Pressekonferenz oder Mitarbeiter-Briefing: Kleine Snacks und Getränke bereichern jede Besprechung. In dieser Broschüre geben wir Ihnen einen kurzen Überblick über unsere Topseller und Klassiker für Ihre Konferenzraumbewirtung.

Gerne empfehlen wir Ihnen auch Alternativen aus unserem großen Sortiment und stehen Ihnen für eine ausführliche Beratung jederzeit zur Verfügung.

Sie wünschen sich mehr? Mit uns haben Sie alle Möglichkeiten!

accente bietet eine Vielzahl weiterer Dienstleistungen, zugeschnitten auf Messen und Events rund um das Frankfurter Messegelände. Wir sorgen für schnelle, unkomplizierte Lösungen und unsere Produktion befindet sich unmittelbar vor Ort. Rufen Sie uns an oder informieren Sie sich auf www.accente.com.

Meet and Eat

Whether customer talks, press conferences or employee briefings: Small snacks and drinks enrich every meeting. This brochure provides you with an overview of our top sellers and classics for your conference room catering.

We will be happy to recommend alternatives from our large range and are always available for detailed advice.

Do you want more? We open all possibilities for you!

accente offers a variety of other services, tailored to trade fairs and events around the Frankfurt exhibition centre. We ensure fast and uncomplicated solutions and our production is located directly on site.

Give us a call or visit www.accente.com for more information.

Kontakt Contact

Unser Team hilft Ihnen gerne:
Our Team will be glad to help you:
Tel. +49 69 7 56 02 - 22 41
catering@accente.com
www.accente.com

Bestellung Konferenzcatering



Getränke (buchbar für alle Konferenz-, Meeting- und Büroräume)

Erfrischungsgetränke aus der Region sowie erlesener Kaffee und feiner Tee.

- Elisabethen-Quelle Mineralwasser (Medium/Pur)
- Rapp's Fruchtsäfte (Apfelsaft/Orangensaft)
- Coca-Cola (Classic/Zero)
- Kaffee Crème accente (frisch gebrüht)
- Eilles Tee-Selektion (mit heißem Wasser frisch aufgegossen)

Preis pro Person (max. Veranstaltungsdauer 6 Stunden) **25,00 €**

Preis pro Person (max. Veranstaltungsdauer 10 Stunden) **31,00 €**

Bitte geben Sie die gewünschte Personenzahl an



Eintopf

(buchbar ab 10 Personen für alle Konferenz-, Meeting- und Büroräume)
ab 20 Personen stellen wir eine Alternative mit Fleisch zur Verfügung

Vegetarischer Eintopf nach Tagesempfehlung
mit backfrischen Partybrötchen.

Preis pro Person **21,00 €**

Bitte geben Sie die gewünschte Personenzahl an



Kaffeepause herzhaft (nur Bereitstellung, kein Service inkludiert)

buchbar ab 10 Personen für alle Konferenz-, Meeting- und Büroräume
Verschiedene herzhaft Snacks, 2 beziehungsweise 3 Teilchen pro Person.

Preis pro Person – 2 Teilchen **11,00 €**

Preis pro Person – 3 Teilchen **15,00 €**

Bitte geben Sie die gewünschte Personenzahl an



Warmer Hauptgang

(buchbar ab 10 Personen für alle Konferenz-, Meeting- und Büroräume)
ab 20 Personen stellen wir eine Alternative mit Fleisch zur Verfügung

Warmer Hauptgang nach Tagesempfehlung,
z. B. Käsespätzle oder Oberräder Gemüsepfanne.
Ab 20 Personen ist auch eine nicht-vegetarische Alternative inkludiert.

Preis pro Person **25,00 €**

Bitte geben Sie die gewünschte Personenzahl an



Kaffeepause süß (nur Bereitstellung, kein Service inkludiert)

buchbar ab 10 Personen für alle Konferenz-, Meeting- und Büroräume
Verschiedene süße Snacks, 2 beziehungsweise 3 Teilchen pro Person.

Preis pro Person – 2 Teilchen **11,00 €**

Preis pro Person – 3 Teilchen **15,00 €**

Bitte geben Sie die gewünschte Personenzahl an



Lunchbuffet Classic (Service für die Dauer von 2 Stunden inkludiert)

buchbar ab 20 Personen, aus logistischen Gründen nicht für alle Konferenz-,
Meeting- und Büroräume möglich

Saisonales Lunchbuffet nach Tagesempfehlung.
Das Buffet beinhaltet 4 Vorspeisen, 2 Hauptgänge (1 davon vegetarisch) und 2 Desserts.

Preis pro Person **54,00 €**

Bitte geben Sie die gewünschte Personenzahl an

Ein zusätzlicher Abräumservice während des Lunchzeitraums wird benötigt.
Die Inanspruchnahme dieser Möglichkeit hängt von der Raumgröße ab und ist
ausschließlich nach ausdrücklicher Absprache mit unserem Salesteam möglich und buchbar.

Liefer- und Zahlungsangaben

Veranstaltung am Beginn Ende Halle/Ebene Raum Personenzahl

Veranstalter/Rechnungsadresse Zusatz/Ansprechpartner

Straße, Nr. PLZ, Stadt

Telefon Fax E-Mail

USt. ID-Nummer (EU) oder Steuernummer (Non-EU) – sofern bekannt Datum Unterschrift

Kreditkarte zur Garantie: Bitte geben Sie die Details einer gültigen Kreditkarte an. Diese Daten werden von uns nicht gespeichert oder weitergegeben, sondern nur zur Garantie Ihres Cateringauftrages genutzt. Sollten Sie jedoch Ihrer Zahlungspflicht nach Rechnungserhalt nicht nachkommen, so behalten wir uns vor, den Rechnungsbetrag von der Kreditkarte abzubuchen.



Kartennummer CVC Nr.

Karteninhaber Gültig bis

Die Rechnung soll per Kreditkarte beglichen werden

Alle Preise verstehen sich zuzüglich gesetzlicher Mehrwertsteuer.
Gültig für Veranstaltungen bis zum 31.12.2024.
Es gelten unsere AGB, welche Sie unter www.accente.com einsehen können.

Order Conference Catering



Beverages (can be booked for conference and meeting rooms or offices)

Non-alcoholic beverages from the region and high-quality coffee and fine tea.

- Elisabethen-Quelle mineral water (medium sparkling/still)
- Rapp's fruit juices (apple/orange)
- Coca-Cola (Classic/Zero)
- Coffe Crème accente (freshly brewed)
- Eilles Tea Selection (freshly brewed with hot water)

Price per person (max. event duration 6 hours) **25.00 €**

Price per person (max. event duration 10 hours) **31.00 €**

Please enter the desired number of people



Stew

(can be booked from 10 persons for conference and meeting rooms or offices) for groups of 20 or more, we will provide an alternative with meat

Vegetarian stew according to the day's recommendation with freshly baked party rolls.

Price per person **21.00 €**

Please enter the desired number of people



Coffee break savoury (only delivery, no service included)

can be booked from 10 persons for conference and meeting rooms or offices

Various savoury snacks, 2 or 3 pieces per person.

Price per person – 2 pieces **11.00 €**

Price per person – 3 pieces **15.00 €**

Please enter the desired number of people



Warm dish

(can be booked from 10 persons for conference and meeting rooms or offices) for groups of 20 or more, we will provide an alternative with meat

Warm dish according to the chef's recommendation of the day, e.g. "Käsespätzle" or "Oberräder vegetable pan".

For groups of 20 people or more, a non-vegetarian alternative is also included.

Price per person **25.00 €**

Please enter the desired number of people



Coffee break sweet (only delivery, no service included)

can be booked from 10 persons for conference and meeting rooms or offices

Various sweet snacks, 2 or 3 pieces per person.

Price per person – 2 pieces **11.00 €**

Price per person – 3 pieces **15.00 €**

Please enter the desired number of people



Lunch buffet Classic (service included for 2 hours)

can be booked from 20 persons, not available for all conference, meeting and office rooms for logistical reasons

Seasonal lunch buffet according to the chef's recommendation of the day. The buffet includes 4 starters, 2 main courses (1 is vegetarian) and 2 desserts.

Price per person **54.00 €**

Please enter the desired number of people

An additional clearing service is required during the lunch time.

The utilization of this option depends on the size of the room and is exclusively possible and bookable after explicit consultation with our sales team.

Delivery and payment details

Event on Starts Ends Hall/Floor Room No. of attendees

Organiser/Invoice address Add. info/Contact person

Address Post Code/City

Phone Fax E-Mail

VAT number (EU) or Tax number (Non-EU) – if known Date Signature

Credit Card for Guarantee: Please provide us with the necessary details for the valid credit card you are using. We will only use this data as the guarantee for your catering assignment, and we will not store it or forward it to any third parties. In the event that you fail to meet your payment obligation after receiving the invoice, we reserve the right to book the invoice total to this credit card.



Credit card no. CVC No.

Credit card owner Valid until

The credit card should be used to pay the invoice

All prices are subject to additional VAT
Valid for events until December 31, 2024.
Our terms & conditions apply, which you can view at www.accente.com.